
Zápisnica 

 

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva pre šport v Nitre  

  zo dňa 14.12.2022 

 

 

Spôsob rokovania: Prezenčne 

 

Prítomný: 4 (Košťál, Rathouský, Turba, Mesároš) 

Ospravedlnení: 1 (Moravčík) 

Neospravedlnení: 0 

 

Program:   

 

1. otvorenie, schválenie programu rokovania  

2. Žiadosť o dotáciu na činnosť FC Nitra deti a mládež o.z. - prerokovanie 

3. Kolkársky šport – informovanie a aktuálnom stave (na základe žiadosti predsedu KK 

Slávia Nitra) 

4. Žiadosť o stanovisko komisie pre šport k predĺženiu nájmu beachvolejbalového areálu 

pre SAPŠ 

5. Plán práce Komisie pre šport na 1. polrok 2023 

6. Rôzne  

 

Zasadnutie komisie viedol predseda: Ladislav Turba. 

 

 

K bodu 1/ 

 

 

Otvorenie 

Predseda komisie predstavil program rokovania a prítomní schválili program bez zmien. 

 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 4,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

K bodu 2/ 

 

Predseda komisie privítal na úvod pán Refku (konateľ Nitrianskej investičnej), ktorého požiadal 

o aktuálnu informáciu ohľadom prenájmu kontajnerov v areáli FC Nitra, ktoré sú využívané 

ako zázemie pre tréningy mládeže. Pán Refka uviedol že prenájom beží a jeho doba uplynie 

31.12.2022.  

P. Košťál sa spýtal na financovanie energií na FC Nitra a p. Refka oboznámil prítomných so 

skutočnosťou podľa ktorej Nitrianska investičná hradí všetky náklady na energie okrem plynu. 

Mesačné náklady na elektrickú energiu vychádzajú približne 12 000€. Tiež zaznela informácia 

o komplikovanosti uzavretia zmluvného vzťahu s FC Nitra a.s. nakoľko existuje nesúlad medzi 

uvádzanými štatutármi v oficiálnych registroch a štatutármi uvádzanými zo strany FC Nitra 

a.s., z tohto dôvodu nie je uzatvorená zmluva o prenájme futbalového štadiónu. 



Komisia následne prikročila k hlavnej časti bodu č. 2 kde poskytla priestor na vyjadrenie 

štatutárovi FC Nitra deti a mládež o.z., pánovi Lenčéšovi, ktorý predniesol žiadosť 

o poskytnutie dotácie 30 000€ pre rok 2023. 

P. Turba sa opýtal akým spôsobom chcú vyplácať trénerov? 

P. Lenčéš uviedol že na základe dohôd o vykonaní práce, ktoré chcú s trénermi v budúcnosti 

uzavrieť. Uviedol tiež rozdelenie dotácie 30 000 z ktorej by chceli použiť 15000 na trénerov, 

10 000 na zabezpečenie dopravy na zápasy, a 5000 na materiálno technické zabezpečenie. 

P. Tuba sa opýtal ďalej na štatutárov zastúpených v FC Nitra deti a mládež o.z. a na štatutárov 

v FC Nitra s.s. 

P. Lenčéš uviedol že štatutári FC Nitra o.z. sú Lenčéš, Jurík, Kotula a na štatutár FC Nitra a.s. 

je aktuálne pán Peško a v budúcnosti plánuje byť štatutárom aj pán Lenčéš.  

P. Košťál mal otázku ohľadom zaevidovania mládeže pod FC Nitra deti a mládež o.z. a o kolko 

detí sa jedná. 

P. Lenčéš uviedol že aktuálne nemajú registrované žiadne deti a mládež a že aktuálne je pod 

FC Nitra a.s. zaregistrovaných 180-200 detí. 

Komisia následne pristúpila k hlasovaniu, predloženú žiadosť prekovala a unesením č. 7/2022- 

KŠ odporúča občianskemu združeniu FC Nitra deti a mládež požiadať o dotáciu na rok 2023 

v riadnom termíne určenom podľa vyhlásených výziev. Komisia toto uznesenie prijala na 

základe nasledovných skutočností: 

- FC Nitra deti a mládež o.z. aktuálne nemá uzatvorené žiadne dohody s trénermi 

- FC Nitra deti a mládež o.z. nemá registrovaných hráčov 

- z dôvodu chýbajúcich registrovaných hráčov v mládežníckych kategóriách je 

materiálna pomoc pre mládež bezpredmetná 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 3,  proti: 0, zdržal sa: 1 ) 

 

K bodu 3/ 

 

Predseda komisie privítal pána Liptáka, ktorý požiadal o možnosť priblíženia činnosti 

Kolkárskeho klubu Slávia. Pán Lipták predstavil KK Slávia Nitra, ktorý hrá 2. kolkársku ligu. 

Vyjadril tiež  potrebu  vytvorenia novej 4dráhovej kolárskej dráhy v priestoroch s rozmermi 

40m x 9 - 10m x 3,5- 4m. Dráha tohto typu stojí 45 000€ používaná a 80 000€ nová. 

Pán Košťál pripomenul že všetky športoviská, ktoré sú vo vlastníctve mesta sú aktuálne plne 

obsadené a do úvahy pripadá len nová výstavba alebo alternatívne priestory.  

Pani Orságová odporučila štatutárom prísť s návrhom na umiestnenie kolkárne v konkrétnych 

priestoroch  a následne hľadať spôsoby realizácie v spolupráci s mestom.  

Pán Mesároš položil otázku o priemernom počte členov v kluboch, ktoré sú zapojené do súťaží. 

Pán Lipták uviedol že priemerný počet členov je okolo 50ľudí na klub. 

Komisia následne prijala uznesenie č.8/2022 – KŠ , ktorým berie na vedomie informatívnu 

správu KK Slávia Nitra. 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 3,  proti: 0, zdržal sa: 1 ) 

 

K bodu 4/ 

 

Komisia  prerokovala žiadosť Slovenskej asociácie plážových športov a unesením 9/2022- KŠ 

odporúča schváliť uzatvorenie zmluvy v zmysle žiadosti zaslanej spoločnosťou Službyt Nitra 

s.r.o. 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 3,  proti: 0, zdržal sa: 1 ) 



K bodu 5/ 

Komisia rozhodla  presunúť tento bod rokovania na svoje najbližšie zasadnutie. 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 3,  proti: 0, zdržal sa: 1 ) 

 

 

K bodu 6/ 

Pán Košťál požiadal  sekretára komisie o informáciu o sumarizácii návrhov na oceňovanie 

športovcov mesta Nitra za rok 2023. Sekretár komisie uviedol že návrhy budú zozbierané  do 

februára a oceňovanie športovcov je plánované na 8.3.2023.  

Pán Košťál požiadal  ešte o informáciu o zverejňovaní výziev na podávanie žiadostí o dotácie 

pre rok 2023. Sekretár komisie uviedol že znenie výziev bude  zaradené do programu rokovania 

komisie na januárovom zasadnutí a zverejnenie výziev prebehne  v priebehu mesiaca február 

2023. Vyhodnotenie žiadostí bude zaradené do plánu práce komisie na zasadnutie v marci 2023 

 

 

Záver/ 

 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie.



Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport dňa 14.12. 2022 

 

 

Uznesenie č.7/2022 - KŠ 

 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport  

p r e r o k o v a l a 

žiadosť o poskytnutie dotácie pre FC Nitra deti a mládež o.z. 

o d p o r ú č a 

občianskemu združeniu FC Nitra deti a mládež o.z. požiadať o dotáciu na rok 2023 v riadnom 

termíne určenom podľa vyhlásených výziev. Komisia toto uznesenie prijala na základe 

nasledovných skutočností: 

- FC Nitra deti a mládež o.z. aktuálne nemá uzatvorené žiadne dohody s trénermi 

- FC Nitra deti a mládež o.z. nemá registrovaných hráčov 

z dôvodu chýbajúcich registrovaných hráčov v mládežníckych kategóriách je materiálna pomoc 

pre mládež bezpredmetná 

 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 3,  proti: 0, zdržal sa: 1 ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Mgr. Róbert Šiška           Ladislav Turba 

          sekretár komisie          Predseda komisie 



Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport dňa 14.12. 2022 

 

 

Uznesenie č. 8/2022 - KŠ 

 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport  

p r e r o k o v a l a 

informatívnu správu KK Slávia Nitra 

b e r i e    n a    v e d o m i e 

informatívnu správu KK Slávia Nitra 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 3,  proti: 0, zdržal sa: 1 ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Mgr. Róbert Šiška           Ladislav Turba 

          sekretár komisie          Predseda komisie 



Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport dňa 14.12. 2022 

 

 

Uznesenie č.9/2022 - KŠ 

 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport  

p r e r o k o v a l a 

žiadosť Slovenskej asociácie plážových športov o uzatvorenie zmluvy o výpožičke 

o d p o r ú č a 

schváliť uzatvorenie zmluvy o výpožičke v zmysle žiadosti zaslanej spoločnosťou Službyt 

Nitra s.r.o. 

 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 3,  proti: 0, zdržal sa: 1 ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Mgr. Róbert Šiška           Ladislav Turba 

          sekretár komisie          Predseda komisie 


